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Kacin: 

Podnet sa týka mestského kultúrneho strediska, kde vlastne počas tých kultúrnych vystúpení 

alebo počas kina atď., sa mi niektorí ľudia sťažovali,  sám som bol včera svedkom, keď som 

bol na koncerte, že je tam dosť sviežo, je tam chladno. Čiže, nejaké to kúrenie keby sme 

vedeli poriešiť formou rekonštrukcie takisto alebo akokoľvek.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské kultúrne stredisko je podobná téma ako kamerový systém. My momentálne sme za 

posledné roky investovali väčšiu časť získaných externých zdrojov podľa výziev do 

vnútorného vybavenia, tzn. do vybavenia sál, ozvučenie, osvetlenie, atď. Posledná vec, ktorá 

ostala, taká zásadná je tepelno-energetické zhodnotenie. Na tento projekt už máme takmer 

hotovú projektovú dokumentáciu. Podľa dostupných informácií je vo výhľade už v najbližších 

mesiacoch výzva, ktorá by bola kompatibilná s tým, čo my potrebujeme riešiť v mestskom 

kultúrnom stredisku. Projektant, ktorý spracoval túto projektovú dokumentáciu, riešil už 

formu, akým spôsobom by sa to malo realizovať. Je veľký predpoklad, že samotnou 

realizáciou sa dosiahne ten požadovaný efekt. Tí, ktorí pracujú tuná na mestskom úrade, teraz 

hovorím za úradníkov, referentov, vedia, že podobný problém je aj tu. Je to budova, ktorá je 

stavaná trošku inou technológiou. Pocitovo sme, dovolím si povedať na tom asi najhoršie zo 

všetkých budov a takisto sa snažíme, aby sme čo najskôr zefektívnili aj túto budovu. Je to 

v záujme toho, že nielen zlepšíme štandard pre návštevníkov, tu v tomto prípade klientov, ale 

zároveň dosiahneme výraznú úsporu v médiách. Takže mestské kultúrne stredisko, to ťa 

môžem ubezpečiť pán poslanec, patrí medzi priority v rámci projektov a podobnou prioritou 

je aj zimný štadión, ktorý je ďalšou dôležitou budovou spadajúcou do majetku mesta v správe 

technických služieb. Tu však chcem povedať, že budúcoročný rozpočet, keďže to bude 

predmetom rokovania dnes, budúci rozpočet na rok 2025 je už oklieštený presunom 

kompetencii. Viete dobre, že materské školy prechádzajú pod kompetenciu štátu, čiže budú 

prenesenou kompetenciou, čo znamená v našom prepočte cca nejakých  2 mil. eur,  ak si 

dobre pamätám. Takisto celkovo podielové dane vzhľadom na vývoj, to ako sa pripravoval 

a riešil konsolidačný balíček, dochádza k poníženiu o nejakých 0,5 % oproti tomu, čo sa 

očakávalo a zároveň treba pripomenúť aj to, že budúcoročný rozpočet je potrebné vnímať 

veľmi triezvo a šetrne. Vzhľadom na to, akú máme skúsenosť z minulých rokov s tým, čo 

avizovala rada pre rozpočtovú zodpovednosť a ministerstvo financií. Hovoríme o tom, že 

nevieme ako sa prejavia niektoré zákonné úpravy do reality. Navyše musíme počítať aj 

s mnohými opatreniami, ktoré navýšia náklady, ako sú napr. zvýšenie DPH, ale 

predpokladám, že k tomu sa vrátime aj pri rozpočte, aj pri VZN. Čo je však podstatné 

povedať, objem dotácií, o tom budeme rozprávať zvlášť pri  bode dotácií. 

 

 

 

 

 

 

 


